

《单词百科:jpd是什么意思?jpd怎么发音?jpd的解释和用法》

英语单词jpd是什么意思?jpd怎么读?jpd怎么发音?简答网为您整理了jpd的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



jpd的意思

- 1、[医][=juvenile plantar dermatosis]青少年跖皮肤病;

jpd的双语例句

- 1、Joint Probabilistic Data Association (JPDA) algorithm can resolve the problem of tracking targets in clutter.

联合概率数据互联 (JPDA) 算法能很好地解决密集环境下的多目标跟踪问题。

- 2、Results: In 60 patients, 73 duodenal diverticula were detected, 58 of whom were JPD.

结果：60例患者共发现十二指肠憩室73个，其中乳头旁憩室58个。

3、Objective To summarize the experience of diagnosis and treatment of juxta ampullary duodenal diverticula (JPD).

目的总结十二指肠乳头憩室（JPD）的诊断和治疗经验。

4、Method Among 4 280 consecutive endoscopic retrograde cholangiopancreatography (ERCP) at our center, 192 patients with JPD were found and treated.

方法在4280例逆行胰胆管造影术（ERCP）检查中发现JPD192例。

5、This paper analyzes the particularity of job checkpointing in computational grid, and proposes a novel application-level checkpoint mechanism based on job progress description (JPD).

分析了计算网格环境中实现检查点机制的特殊性，提出了一种新的应用级检查点方法：基于作业进展描述的检查点方法。

6、Jet penetration depth (JPD) is proposed as an important parameter to describe jet action during the chemical process of spout-fluid bed (SFB) coal gasification.

提出射流穿透深度是表征喷动流化床煤气化过程中射流特性的重要参数。

以上是简答网为您整理的jpd怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于jpd的用法、jpd的释义、jpd的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/jpd>